
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-05, § 11 

 

 Tid Tisdagen den 5 februari 2013 kl 17.00- 18.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 14 februari 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

Peter Jönsson (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) §§ 1-13 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Petter Krönmark (M)  för Anna Cederschiöld (M) 

Johan Möller (M) för Sonny Österman (M)  

Maria Öhman (V)  för Sebastian Wiklund (V) §§ 14 – 22 

 

Ersättare: 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (Fp) 

Martin Engman (S)  

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren (S) §§ 1-10 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 1-13 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne Wernberg, Anita Granlund, Jonas 

Holmer, Gunnar Kempe, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, Anna 

Wahlström.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreterare 

Erica Närlinge.  Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Reza Etemad.  



  

 

 
 § 11 

Moderna energieffektiva badanläggningar. Svar på skrivelse 
Dnr 1.6-556/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att besvara skrivelsen angående moderna 

 energieffektiva badanläggningar från Ewa Larsson med flera (MP) med 

 kontorets tjänsteutlåtande.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 11 januari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
  
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter Jönsson 

m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C) enligt följande: 

 

 Satsningen på energieffektiva simhallar är en ytterst prioriterad fråga då staden 

 har anslagit betydande belopp för reinvesteringar i och med Stimulans för 

 Stockholm. Stadshusalliansen har redan i samband med budget för 2013 givit 

 Fastighetskontoret och Idrottsförvaltningen i uppdrag att analysera drift- och 

 underhållskonsekvenser i samband med investeringsbeslut för att tydliggöra den 

 långsiktiga påverkan på stadens ekonomi. I uppdraget ligger bl.a. att fördjupa 

 kunskapen om moderna och energieffektiva anläggningar med låg 

 miljöpåverkan.  

 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

 Miljöpartiet tackar för det positiva svaret från förvaltningen. Förvaltningen 

 arbetar redan i dag med utveckling av badanläggningar och välkomnar nu också 

 uppdrag att genomföra en mer formell och omfattande utredning av hur moderna 

 badanläggningar kan utformas. Miljöpartiet uppskattar också att förvaltningen 

 vill utvidga utredningen till att omfatta alternativa lösningar inom området så 

 som fuktsäkerhet, avdunstning samt luft- och vattenkvalitet. Det gemensamma 

 målet är att badanläggningarna ska hålla hög kvalitet med låg miljöpåverkan där 

 energieffektivitet och minskad kemikalieanvändning utgör honnörsord. 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 



  

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


